

## Referat bestyrelsesmøde

Indkaldte deltagere: Anders, Christina, Flemming, Gitte, Karin, Morten, Sam

Afbud: Sam

### I. Mødeåbning

Valg af referent: Christina

### II. Nye punkter

#### a) Udstyr

##### i) Status på udstyr

Alle kajakker skal afprøvet i vandet, før vi har en endelig status på skaderne de har påført sig ved stormfloden. 5 glasfiber kajakker er med sikkerhed ødelagt. Alle sup boards er intakte. Endelig optælling af udstyr udføres i foråret.

##### ii) Rengøring af kajakker.

Der arbejdes på at fastlægge en dato i marts, hvor alle kajakker skal vaskes og rengøres. Rengøringsdagen skal være inden vores svømmehalstræning d. 17/3 2024.

Datoen vil blive meldt ud hurtigst muligt, da vi håber på hjælp fra klubbens medlemmer.

#### b) Aktiviteter

##### i) IPP2 kurser sæson 2024

Der arbejdes på at få fastsat 2 IPP2 kursusdage i juni/juli. – Hvis der viser sig interesse for mere, kan der evt. afholdes et kursus mere. Datoerne bliver meldt ud så snart de er bekræftet.

Der arbejdes på at afholde instruktørkursus sidst i august. Det er drøftet, eventuelt, at afholde kurset i samarbejde med andre klubber. Den endelige dato bliver meldt ud på et senere tidspunkt.

## ii) Svømmehal

Der er svømmehalstræning på Bosei d. 17. marts fra kl. 13.00 – 16.00.

Der laves to tilmeldingshold af hver 1,5 time med max 12 personer pr. hold.

Der arbejdes videre med den sidste planlægning – og tilmelding.

## c) Instruktører

På nuværende tidspunkt er alle instruktører tæt på at være på plads til kommende sæsons holdaktiviteter. Der arbejdes på at få klarhed på de sidste.

## d) Familieholdet

Der arbejdes på et forslag om en ny form af familieholdet. Forskellige ideer er blevet vendt og diskuteret, og bestyrelsen arbejder videre med ideerne. Der lægges op til at der fremover tilbydes et familiemedlemsskab til kr. 1.100, hvor medlemmerne kun kan deltage på familieholdet om tirsdagen.

## e) Vedr. det afholdte møde med roklub og sejlklub

Der har været afholdt et møde mellem medlemmer af havneudvalget og repræsentanter fra Vordingborg Kommune. Kommunen udtrykte håb om, at de repræsenterede klubber ville samarbejde med henblik på at dele klubhus og faciliteter – pt. roklubbens klubhus og faciliteter. Dette med udgangspunkt i projekt "Foreningshavn".

Projektets ide er at alle klubber bliver samlet i en paraplyorganisation – hvor alle klubber stadig er selvstændige, men med en fælles styregruppe bestående af medlemmer fra de enkelte klubber bestyrelser.

Formålet handler om et fællesskab til fremtidig nybyg og aktiviteter der relaterer sig til vandsport. Fra PKPK's side er der interesse for forslaget, og vi går videre med dette på ideplan.

Det næste møde er d. 31. januar.

## f) Genopbygning

### i) Planlægning

1) Det er besluttet at genopbygge overdækningen/fællesrum til opbevaring af klubbens kajakker. Genopbygningen forventes at koste kr. 25.000. Opbevaring af redningsveste og våddragter arbejdes der på at finde en løsning til, da det er uvist om pavillonen er ødelagt af vand og ubrugelig.

2) Container 1-2-3 skal understøttes inden sæsonstart.

3) Der undersøges fonde, som kan søges til materialer og nye kajakker.

### ii) Udfordringer efter hulskæring i containere.

Slibestøv ved isætning af nye ventilationsriste i con. 6 har medført skader på 3 kajakker. Reparationerne er igangsat, og der følges op på at få afsluttet sagen til alles tilfredshed. PKPK forventer en ekstraordinær omkostning på denne sag på ca. 12.000 kr.

## g) Bestyrelse

På valg til bestyrelsen er i år Karin Wulff, Morten Juvonen, Gitte Petersen – alle genopstiller. Christina Hasfeldt har valgt i utide at udtræde af bestyrelsen af personlige årsager, og suppleant Anders Sørensen indtræder derved i bestyrelsen pr. d.d.

## h) Planlægning af Generalforsamling

i) GF afholdes fredag d. 23/2 2024 kl. 18.30 i gården ved Bio Bernhardt. I år uden spisning. Der er ikke modtaget nogle forslag til GF. – Planlægningen af GF er på plads.

Dagsorden, regnskab 2023 og bestyrelsens godkendte budget for 2024 vil være tilgængelig på hjemmesiden 14 dage før Generalforsamlingen.

## III. Eventuelt

### a) Storm

i) Det er besluttet at der skal oprettes en "stormgruppe", som kan træde til, når der varsles storm/ uvejr.

1) Der skal være det nødvendige udstyr til "stormgruppen".

ii) Containere skal sikres mod at flytte sig og fag/sider på bålhytten skal sikres mod at flyde op/af.

## IV. Mødet hæves

Mødet afsluttet kl. 22.00

Referat er godkendt af: Formanden

Næste møde afholdes: 07.03 kl. 18.00